
پرسپولیس بعد از قهرمانی در دو جام راهی تعطیلات شد 

و درنهایت بعد از تقریبا چهل روز اســـتراحت دور جدید 

تمریناتش را از روز چهارشنبه هفته گذشته آغاز کرد. در 

این مدت حواشی زیادی پیرامون این تیم وجود داشت. 

از احتمـــال جدایی یحیی گل محمدی گرفته تا تاخیر 

زیادی که در تمدید قرارداد بازیکنان آزاد به وجود آمد، 

فسخ قرارداد علیرضا بیرانوند و مذاکره جدی او با باشگاه 

استقلال، اعتصاب بازیکنان به خاطر مسائل مالی و... 

که همه این مسائل به نوبه خودش نقش زیادی در تاخیر 

ایجاد شده در استارت سرخپوشان و به نوعی دیر جمع 

شدن آنها داشته است. اما با اتفاقات مثبتی که در دو 

سه روز اخیر در پرسپولیس رخ داد تا حد زیادی آرامش 

به این تیم برگشـــت و سرخپوشان در شرایطی فعلی با 

جذب دو سه بازیکن با تیمی کامل خود را آماده شروع 

لیگ بیست و دوم خواهند کرد. در ادامه مروری داریم 

بر اتفاقاتی که باعث شد اوضاع پرسپولیس بهتر شود و 

برنامه های پایانی این باشگاه در فصل نقل و انتقالات. 

ماموریت ویژه به کا�پیتان 
یحیی گل محمدی اواســـط هفته پیـــش بود که بعد 

از صحبت بـــا علیرضا بیرانوند متوجه می شـــود که او 

تصمیمش برای رفتن به اســـتقلال جدی است و قصد 

ندارد پیشنهاد وسوســـه انگیز این باشگاه را رد کند. با 

توجه به همین مساله یحیی در تماس با وحید امیری از 

او می خواهد که به عنوان کاپیتان پرسپولیس و دوست 

صمیمـــی بیرانوند او را مجاب کنـــد که از تصمیمش 

صرف نظر کند. در همین راستا امیری خود را به تهران 

رســـانده و به همراه وکیلش، ابوذر تیموری که دوست 

صمیمی مشترک این دو بازیکن است به سراغ بیرانوند 

می روند. این دو بعد از ساعت ها صحبت با بیرانوند او را 

مجاب می کنند که به اعتبار خود ضربه نزده و در جمع 

سرخپوشان ماندنی شود. در این میان تماس هایی هم از 

سوی فدراسیون با بیرانوند گرفته می شود مبنی بر اینکه 

اگر باشگاه پرسپولیس شکایت کند احتمال محرومیتش 

وجود دارد. در کنار این مســـاله نیز اســـتقلالی ها از 

موضع خود در قبال پیشنهاد سنگین مالی به بیرانوند 

عقب نشـــینی کرده و این دروازه بان متوجه می شود که 

شرایط حسابی پیچیده شده است. در ادامه ماجرا امیری 

و تیموری راهی باشگاه پرسپولیس شده و بعد از صحبت 

با رضا درویش شـــرایط را برای بازگشت بیرانوند و عقد 

قرارداد جدید فراهم می کنند؛ هر چند درویش همچنان 

تاکید می کند که نمی تواند به بیرانوند بیشتر از سقف 

قرارداد باشگاه قرارداد جدیدی امضا کند. 

ضرری که بیرانوند
از اعتماد به وکیلش کرد

وکیل بیرانوند نقش اصلی را در ماجرای فســـخ قرارداد 

علیرضا بیرانوند با پرسپولیس برعهده داشت و تاکید او 

این بود که این فسخ قانونی است اما با تماس هایی که 

از سوی فدراسیون با این دروازه بان گرفته شد، بیرانوند 

فهمید که بابت اعتماد بیش از حد به وکیلش اشـــتباه 

بزرگی مرتکب شـــده است. اما نکته جالب توجه اینکه 

بیرانوند چون قرارداد قبلی اش را فســـخ کرده بود برای 

ماندن در پرسپولیس باید قرارداد جدید امضا می کرد. 

در همین راستا او در این قرارداد باید قوانین جدید را هم 

رعایت می کرد. در قرارداد قبلی بیرانوند آپشن هایی را 

داشت که 50 درصد به اصل قراردادش اضافه می کرد. 

مشـــابه اتفاقی که این فصل رخ داد و علی بیرو جدا از 

قراردادش نزدیک به 7 میلیارد تومان هم پاداش گرفت. 

اما قوانین جدید اجازه نمی دهد بازیکنی بیشتر از 30 

درصد قراردادش آپشن اضافه کند و از طرفی بند فسخ 

هم نمی تواند داشـــته باشـــد. از این رو بیرانوند در این 

قرارداد جدید هم بند فســـخ 250 هزار دلاری اش را از 

دست داد و هم اینکه فقط 30 درصد قراردادش آپشن 

اضافه کرده اســـت. طبق برخی اخبار دریافتی قرارداد 

جدید بیرانوند با پرســـپولیس 15 میلیارد تومان به سه 

میلیارد آپشن و بدون بند فسخ است. 

بیرانوند می خواست 5ساله ببندد
شـــاید برای خیلی ها عجیب باشـــد اما در نشســـت 

چهارشنبه شـــب علیرضـــا بیرانوند با رضـــا درویش، 

ایـــن دروازه بان به قدری تحت تاثیـــر حضور هواداران 

در مقابل ســـاختمان باشـــگاه قرار گرفته بود که برای 

جبران اشـــتباهش قصد داشـــت قرارداد 5 ســـاله با 

پرسپولیس امضا کند. او این پیشنهاد را به درویش داد 

اما اطرافیانش به وی اعلام کردند احساســـی تصمیم 

نگیرد که بعدا پشیمان شود و بهتر است همان قرارداد 

دوساله را امضا کند.

قراردادهای جدید زیر ذره بین 
بیرانوند

بیرانوند به عنوان دروازه بان شـــماره یک پرسپولیس و 

یکی از کاپیتان های تیمش شدیدا مخالف این است که 

بازیکنی بیشتر از او در تیم دستمزد دریافت کند. از این 

رو او به طور دقیق قراردادهایی که در باشگاهش امضا 

می شود را زیر ذره بین دارد. با توجه به این ماجرا، باشگاه 

پرســـپولیس مجبور است با همین رقمی که با بیرانوند 

قرارداد امضا کرده با بازیکنـــان تازه وارد و تمدیدی ها 

امضا کند. این اتفاق در مورد قرارداد ســـعید صادقی و 

مسعود ریگی هم رخ داد. در واقع رضا درویش خودش 

به بیرانوند اعلام کرد که تحت هیچ شـــرایطی بیشـــتر 

از سقف تعیین شـــده به بازیکنی نخواهد داد. ناگفته 

نماند صادقی تمایل داشت راهی فوتبال امارات شود 

که درنهایت مشتری پیدا نکرد و پیشنهاد داخلی بهتر 

از پرســـپولیس هم نداشـــت تا اینکه مجبور به تمدید 

قرارداد شد. 

درویش حرف آخر را
به مدیربرنامه کنعانی زد

مدیر برنامه های محمدحســـین کنعانـــی زادگان در 

روز هـــای اخیر مذاکراتش را بـــا رضا درویش ادامه داد 

و هنوز توافقی بین طرفین حاصل نشـــده است. دلیل 

این مساله هم این است که درویش تحت هیچ شرایطی 

حاضر نیســـت به کنعانی زادگان بیشتر از ملی پوشان 

دیگر پرداختی داشته باشد. مخصوصا بعد از قضیه ای 

که در مورد بیرانوند رخ داد و این دروازه بان نیز در قرارداد 

جدیدش سقف قرارداد را رعایت کرد. در چنین شرایطی 

کنعانی زادگان برای بازگشت به پرسپولیس باید خواسته 

مالی خود را تا حد زیادی کاهش دهد که بعید اســـت 

این اتفاق رخ دهد اما شـــاید در روزهای آینده اتفاقات 

جدیدی در این زمینه رخ دهد. 

مدیریت مناسب باشگاه
باشگاه پرسپولیس بعد از فسخ یکطرفه قرارداد علیرضا 

بیرانوند در عرض یکی دو ســـاعت با حواشـــی زیادی 

مواجه شـــد. حضور یحیی گل محمدی و جر و بحث او 

با رضا درویش، اختلاف نظر برخی اعضای هیات مدیره 

باشگاه پرسپولیس با درویش و تجمع هواداران مقابل 

باشـــگاه همه اتفاقاتی بود که ســـاعاتی بعد از فسخ 

یکطرفه بیرانوند در باشگاه پرسپولیس رخ داد. اگرچه 

درویـــش بعد از این ماجرا ها موقع خروج از پارکینگ با 

مخفی شدن در اتومبیلش اقدام عجیبی انجام داد اما 

در ادامه کار او حواشی تیمش را به خوبی مدیریت کرد. 

از این جهت که تحت هر شرایطی بر سر حرف و تصمیم 

خود مبنی بر اینکه به تمامی ملی پوشـــانش یک اندازه 

و در یک زمان به مانند همه بازیکنان پرداختی داشـــته 

باشـــد، ماند. علیه بیرانوند مصاحبه نکرد تا او را مقابل 

هواداران قرار دهد و در واقع وکیل او را مقصر اصلی این 

تصمیم او معرفی کرد. با توجه به همین مساله موقعی 

که بیرانوند تصمیم به بازگشـــت گرفت اصلا از درویش 

دلخور نبود و جالب اینکه مدیرعامل پرسپولیس وکیل 

او را 40 دقیقه پشـــت در اتاقش نگه داشت و درنهایت 

پادرمیانی مســـئولان باشگاه پرسپولیس باعث شد که 

این فرد به داخل جلسه راه داده شود!

شنبه ۱7 تیر ۱۴0۲   شماره 3906

۱۱
w w w . F D N . I R

fورزشورزش a r h i k h t e g a n o n l i n e

قراردادهای جدید قرمزها زیر ذره بین بیرانوند

پرسپولیس دور شد؟ کنعانی از 

گفتوگو

تیم ملی والیبال کشورمان در دومین دیدار خود در هفته 

سوم لیگ ملت های والیبال بامداد جمعه 16 تیرماه با نتیجه 

3 بر 2 مغلوب بلغارستان شد تا مشخص شود که شرایط تیم 

ملی در مسابقات امسال نه تنها بهتر نمی شود که بازی به 

بازی در حال بدتر شـــدن اســـت. دیداری که ملی پوشان 

کشـــورمان علی رغم برتری 2 بر یک در پایان ست سوم باز 

هم توانایی زدن ضربه آخر را نداشتند و درنهایت نیز مغلوب 

قعرنشین مسابقات شدند. موضوعی که حتی اظهارنظر 

عجیـــب و قابل تامل فرهاد طلوع کیان که در غیاب بهروز 

عطایی هدایت تیم کشـــورمان را برعهده داشت را نیز به 

دنبال داشت: »بردن را فراموش کرده ایم.«

در شرایطی که با شکست مقابل بلغارستان اندک امیدهای 

باقی مانده برای صعود تیم کشورمان به جمع 8 تیم در فاصله 

دو بـــازی به پایان مرحله مقدماتی به طور کامل برباد رفت، 

فرهاد نفرزاده سرمربی پیشین تیم های نوجوانان و جوانان 

در گفت وگو با »فرهیختگان« از گذشتن کار از زنگ خطر و 

قرار گرفتن در موقعیت خطر برای والیبال کشورمان صحبت 

کرد. گفت وگوی نفرزاده را در ادامه بخوانید. 

متاسفانه روند ناکامی های تیم والیبال همچنان تداوم 

دارد و این بار مقابل بلغارستان مغلوب شدیم. 

با توجه به نتایج هفته اول و دوم و پشت سر گذاشتن دو بازی از 

هفته سوم، تیم ها در حال رسیدن به خط پایان مرحله مقدماتی 

هستند تا تکلیف تیم های صعود کننده و ناکام مشخص شود. با 

توجه به ارزیابی تیم ها، بلغارستان یکی از ضعیف ترین تیم های 

شرکت کننده در مسابقات بود. این تیم تا قبل از دیدار مقابل ما تنها 

یک برد داشت و از طرفی الکساندر نیکولوف بهترین بازیکن شان 

در دو هفته ابتدایی از این تیم جدا و به تیم جوانان این کشور برای 

مسابقات قهرمانی جهان اضافه شده بود. فرصت بسیار خوبی 

برای تیم ما بود تا با یک برد مقابل این تیم ضعیف، آماده پیروزی 

مقابل آرژانتین شویم و با سه پیروزی هفته سوم را به پایان برسانیم. 

متاسفانه با شکســـت مقابل بلغارستان اندک امیدهای 

ما نیز باد رفت. 

قطعا با برد مقابل این سه تیم نیز به جمع هشت 

تیم صعود نمی کردیم. برای صعود فقط نتایج ما 

مهم نیست و به نتایج فرانسه، هلند و صربستان 

نیز بستگی دارد. تیم هشتم صعود کننده قطعا 

بین این سه تیم خواهد بود. بازی مقابل فرانسه 

تعیین کننده ضلع ســـوم تیم ها برای صعود 

به عنوان تیم هشتم بود و برد مقابل فرانسوی ها 

امیدهای ما را زنده نگه می داشـــت. بازی که 

برای ما و فرانسه حذفی بود و فرانسوی ها با برد مقابل ما به پازل 

تیم های صعود کننده پیوستند. سوای صعود، این سه برد حائز 

اهمیت بود تا شـــخصیت از دســـت رفته خود را بازیابی کنیم و 

برای مردم نیز مهم بود. مردم والیبال را دوســـت دارند و انتظار 

دارند حداقل مقابل تیم های ضعیف تر پیروز شـــویم. زمانی ما 

تیم های قوی تر و همتراز خود را می بردیم، بنابر این مردم انتظار 

ندارند به تیم های ضعیف تر از خودمان ببازیم. 

فرهاد طلوع کیان، مربی تیم ملی بعد از 

شکست مقابل بلغارستان در اظهارنظری 

عجیب عنوان کرد که بردن یادمان رفته 

اســـت. این اظهارنظـــر را چطور تحلیل 

می کنید؟

خیلی متاسفم چنین افرادی در کادرفنی تیم 

ملی هستند که با این ادبیات صحبت می کنند. بعد از این همه 

ســـال که بین رتبه 6 تا 8 رده بندی فدراســـیون جهانی والیبال 

هســـتیم و تیم های پایه ما جزء بهترین تیم های قهرمانی آسیا 

و جهان هســـتند و پشتوانه ها و تیم خوبی داریم، شاهد چنین 

اظهارنظری از کادرفنی تیم هستیم. اگر بردن یادمان رفته است؛ 

چگونه در این بازی دو بر یک جلو بودیم یا آلمان و چین را بردیم 

و لهستان و هلند را در آستانه شکست قرار دادیم؟ این حرف ها 

صحبت های خوبی نیست، اما متاسفانه کادرفنی بعد از هر بازی 

بهانه جویی می کند و مسائل عجیبی را پیش می کشد. 

در صورت حضور بهروز عطایی ما شـــانس کسب نتایج 

بهتری را داشتیم؟

فکـــر می کنم بازیکنان و کادرفنی مـــا آن چیزی را که باید برای 

تیـــم عرضه می کردند را نکردند. بعد از پایان هفته دوم تیم ما به 

فرانکفورت رفت و آنجا تمرین کرد. این برنامه ای بود که کادرفنی 

از دو ماه قبل برنامه ریزی کرده بود و به امروز و دیروز برنمی گردد. 

با توجه به هزینه های زیاد ارزی و قیمت بالای یورو، 20 تا 30 نفر 

یک هفته در آلمان ماندند. این برای فدراســـیون والیبال هزینه 

زیادی داشـــت. تیم ما می توانست بعد از پایان هفته دوم با یک 

پرواز چندساعته از هلند به تهران بازگردد و در تهران تمرین کند تا 

داستان های سفارت آمریکا در آنکارا و فرانکفورت و رفت و برگشت 

پیش نیاید. ذهن مردم و خودشان را درگیر کردند و همه اینها دست 

به دست هم داد تا کادرفنی به جای اینکه حواسش به تمرینات 

باشد، به مسائلی توجه کند که در حیطه وظایف آنها نیست. 

مردم در ســـالیان اخیر علاقه زیادی نســـبت به والیبال 

نشـــان داده اند، اما نتایج اخیر باعث ناراحتی آنها شده 

است. 

مردم نشـــان دادند که قـــدرت درک و فهم بـــازی خوب حتی 

درصورتی که همراه با شکست باشد، را دارند. اما در حال حاضر 

فـــارغ از برد و باخت و صعود یـــا عدم صعود به المپیک مردم از 

بازی های تیم ملی راضی نیستند. زمانی که عزیزان، تیم ملی را 

در پایان المپیک توکیو از آلکنو تحویل گرفتند، تیم ما در کجای 

جدول رده بندی فدراسیون جهانی بود؟ در همان برهه و بعد از 

چهار هفته که ما هفت نفر از بازیکنان المپیکی خود را از دست 

داده بودیم، با یک ترکیب جوان و کم تجربه تر در قهرمانی آسیا 

در ژاپن و در حضور 10 هزار نفر با شکســـت سه بر صفر این تیم 

قهرمان شدیم. موضوعی که نشان می دهد تیم در جایگاه بالایی 

قرار داشت. سال گذشته و بعد از یک سال ما در هفته اول سه بر 

صفر به ژاپن باختیم، اما درنهایت با وجود کم تجربگی کادرفنی 

و بازیکنان به جمع هشت تیم نهایی لیگ ملت ها صعود کردیم و 

هفتم شدیم، اما حالا بعد از گذشت دو سال تیم ما بهتر که نشده 

هیچ، بدتر هم شده است. تیم ما باید در این دو سال بهتر می شد، 

اما به رده بندی در رنکینگ فدراســـیون جهانی نگاه کنید؛ ما از 

جمع 10 تیم برتر خارج شدیم و با حذف روسیه در جایگاه یازدهم 

قرار داریم و اگر این تیم بود نیز دوازدهم بودیم. اگر نتایج هفته 

سوم لیگ ملت ها محاسبه می شد ما با باخت مقابل بلغارستان 

که رتبه خیلی پایین تری دارد، امتیاز منفی بیشتری می گرفتیم. 

در این شرایط باید چه کار کنیم؟

وضعیت ما خوب نیست و این وضعیت بهتر هم نخواهد شد. اگر 

قرار بود بهتر شود با توجه به دلایلی که گفتم باید شاهد این موضوع 

بودیم. در حال حاضر ژاپن جای ما را در رنکینگ فدراسیون جهانی 

گرفته و این بهترین گواه است. دیگر این زنگ خطر نیست و خود 

خطر است. زنگ خطر هفته اول و دوم بود، اما بازی با بلغارستان 

دیگر زنگ خطر نیست و عین واقعیت است. بازیکنان بلغارستان 

در بازی مقابل ما بسیار ضعیف بودند و توپ شان سخت از تور رد 

می شد، اما ما نتوانستیم این تیم را ببریم. از لحاظ تاکتیکی تیم 

ما خیلی دچار چالش است. 

با این شرایط پیش بینی شما از نتایج تیم ملی در قهرمانی 

آســـیا در ارومیه، بازی های آســـیایی و مسابقات کسب 

سهمیه المپیک چگونه است؟

تیم ما با توجه به میزبانی قهرمانی آسیا و حضور تماشاگران قطعا 

با همین وضعیت موجود نیز شانس قهرمانی دارد. در بازی های 

آسیایی نیز شانس صعود به فینال را داریم؛ البته باید ببینیم ژاپن 

با ترکیب اصلی شرکت خواهد کرد یا تیمش را دگرگون می کند. 

اگـــر ژاپن با تیم اصلی نیاید ما توانایی شکســـت دیگر تیم ها و 

قهرمانی را داریم. در مسابقات کسب سهمیه المپیک در برزیل 

با هر وضعیتی هیچ شانسی نداریم و در این مسابقات جزء دو تیم 

انتخاب شده نخواهیم بود. باید ببینیم در پایان لیگ ملت های 

سال 2024 در رنکینگ چه وضعیتی خواهیم داشت تا ببینیم به 

المپیک صعود می کنیم یا نه. با وضعیت موجود این تیم در برزیل 

قطعا جزء دو تیم صعود کننده نخواهد بود، اما آرزوی موفقیت تیم 

ملی و بهبود شرایط موجود را دارم. 

فرهاد نفرزاده در گفت وگو با »فرهیختگان«: از ادبیات مربی تیم ملی متاسفم

زنگ خطر نیست، خود خطر است باخت مقابل بلغارستان 
  مردم از بازی های تیم ملی راضی نیستند                   در مسابقات کسب سهمیه المپیک هیچ شانسی نداریم

تلاش باشگاه برای توافق با تمدیدی  ها

سرلک و آل کثیر باید تخفیف بدهند
باشگاه پرسپولیس به میلاد سرلک به اندازه بازیکنان ملی پوش و سقف قرارداد پرداختی 

خواهد داشت و این موضوع را به این بازیکن و مدیربرنامه هایش اعلام کرده است. در همین 

راستا سرلک هنوز تصمیم قطعی خود را برای ماندن در جمع سرخپوشان نگرفته و در حال 

بررســـی پیشنهاد های داخلی و خارجی خود است.درویش از این بازیکن خواسته امروز 

تصمیم نهایی خود را اتخاذ کند، اما در مورد عیسی آل کثیر نیز باشگاه پرسپولیس به او سقف 

قرارداد باشگاه را نخواهد داد و رقمی کمتر از آن را مدنظر دارد. از این جهت که او ملی پوش 

نیست و 33 سال سن دارد. درویش به عیسی هم شرایط باشگاه را اعلام کرده و او هم ظرف 

امروز و فردا باید تکلیفش را مشخص کند. همان طور که قبلا اشاره داشتیم پرسپولیس در 

خط حمله شهاب زاهدی و مهدی عبدی را دارد و یک مهاجم خارجی را هم جذب خواهد 

کرد. ضمن اینکه محمد عمری نیز توانایی بازی در خط حمله سرخپوشان را دارد. 

گوهری به جای خلیفه، اراکی شد

گل محمدی به دنبال بازگرداندن گلر جوان
تقریبا یک ماه پیش بود که اشاره داشتیم به اینکه آکادمی باشگاه پرسپولیس خیلی راحت 

امیر خلیفه، دروازه بان تیم جوانان و ملی پوش خود )تیم ملی جوانان( را از دســـت داد. 

دروازه بانی که محمد محمدی به یحیی گل محمدی در موردش گفته بود او بهترین جانشین 

برای علیرضا بیرانوند خواهد بود. در واقع خلیفه دوست داشت امسال به تیم بزرگسالان 

پرسپولیس راه پیدا کند، اما وقتی خبری در این زمینه نشد او به توصیه مجتبی حسینی 

ابتدا قصد داشت راهی تیم بزرگسالان پیکان شود ولی وقتی این مربی راهی آلومینیوم 

شد، به این تیم رفت. حسینی در کنار این دروازه بان، احمد گوهری را هم می خواست که 

یحیی هم از این فرصت استفاده کرده و با موافقت با جدایی قرضی گوهری به آلومینیوم، 

خلیفه را به تیمش برگرداند. 

تمام معادلات پیچیده لیست پرسپولیس

احتمال خرید 3 خارجی
پرسپولیس برای فصل جدید رقابت های لیگ برتر نام سیامک نعمتی، کمال کامیابی نیا 

و احمد گوهری را از لیســـت بزرگســـالان خود خارج کرد و به زودی این اتفاق هم در مورد 

لئاندرو پریرا هم رخ خواهد داد. با توجه به اینکه برای این فصل پرسپولیس مجبور است 

نام مهدی عبدی، محمد عمری و وحدت حنانوف را به لیست بزرگسالانش اضافه کند، 

در صورت ماندن عیسی آل کثیر و میلاد سرلک لیست بزرگسالانش باز هم یک نفر زیادی 

خواهد داشت. از این رو اگر قرار باشد این باشگاه کنعانی زادگان را هم به خدمت بگیرد آن 

وقت باید دو بازیکن دیگر از نفرات بزرگسالش را از لیست خارج کند. این در حالی است که 

کنعانی هم سهمیه بزرگسالان به حساب می آید و هم جزء سهمیه خارجی؛ مثل شرایطی که 

شهاب زاهدی داشت. با توجه به این موضوع ممکن است یحیی گل محمدی قید جذب 

کنعانی را بزند و از بین سرلک و عیسی یکی را حفظ کند. اما پرسپولیس می تواند از 6 سهمیه 

بازیکن با شرایط خاص )قرضی، سرباز و...( نیز استفاده کند؛ از همین رو احتمال اینکه 

یحیـــی بخواهد از یک دروازه بان خارجی یا داخلی اما قرضی و یک مهاجم و یک هافبک 

خارجی که قرضی باشـــند در تیمش بهره ببرد، زیاد است. این نفرات حتی اگر بزرگسال 

هم باشند می توانند به لیست سرخپوشان اضافه شوند. ناگفته نماند یحیی حتما مهاجم 

و هافبک خارجی برای تیمش می خواهد و با رفتن گوهری احتمالا مجبور شود جانشین 

او را از خارج بیاورد؛ چرا که او دنبال گلری است که در صورت مصدومیت بیرانوند خیالش از 

بابت ذخیره او راحت باشد. اما در هر صورت پرسپولیس برای اینکه دیگر مجبور نباشد قید 

بازیکنان فعلی تیمش را بزند باید با شرایطی که گفته شد بازیکن جدید به خدمت بگیرد. 

بازیکنی که یا قرضی بیاید یا اینکه زیر 23 سال باشد. 

حمیدرضا اسکندری
خبرنگارگروهورزش

مهدی منصرف
خبرنگار


